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R  O  K  O  V  A  N  I  E

Začiatok rokovania MZ : 16.00 hod. 

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – na základe § 13 ods. 4 zákona SNR číslo 369/1990 
Zb.  O  obecnom  zriadení  v  neskoršom  znení  zvolal  som  na  dnešný  deň  zasadnutie 
mestského zastupiteľstva.
Poslanci  a ostatní  prizvaní boli  na zasadnutie  mestského zastupiteľstva riadne a včas 
pozvaní. Konštatujem, že podľa prezenčnej listiny je prítomných 11 poslancov mestského 
zastupiteľstva.

Dušan KOJNOK, poslanec MZ – navrhujem bod č.16 Správa o činnosti mestského úradu
presunúť za bod – Návrh nájomnej zmluvy mesta s Mestskými lesmi Tisovec.

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za predložený 
návrh ?

za : 11 poslancov MZ
 
PROGRAM
1. Otvorenie
2.      Voľba návrhovej komisie
1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta

4. Návrh zmluvy o dielo – projektová dokumentácia a realizácia stavby
         „Tisovec – rekonštrukcia Radnice “
         Predkladá : Ing. J.Hecko, predseda komisie výstavby a RM

5. Projekt „ Plnička minerálnej vody Šťavica “ a žiadosť firmy UNIVOD s. r. o.
         Tisovec o predĺženie nájomnej zmluvy
         Predkladá : Ing. J.Hecko, predseda komisie výstavby a RM
         Prizvaní : zástupcovia spoločnosti Univod
 
6. Návrh Dodatku č. 3 k zakladateľskej zmluve Záujmového združenia TEG
         Prizvaní : PhDr. H.Pašiaková, ThDr. M.Krivuš

7. Návrh nájomnej zmluvy Mesta Tisovec s Mestskými lesmi Tisovec s. r. o.
         Predkladá: Ing. K. Kubíni, riaditeľ spoločnosti

8. Správa o činnosti Mestského úradu Tisovec za rok 2010
         Predkladá: JUDr.Z. Kederová, prednostka ms. úradu

9. Návrh na prijatie úveru
         Predkladá: JUDr. M.Keleti, predseda ekonomickej komisie

10. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu mesta na r. 2011 - 2013
         Predkladá: Ing. K.Mešková, hlavná kontrolórka mesta

11. Návrh rozpočtu mesta na r. 2011 – 2013
         Predkladá: JUDr. M.Keleti, predseda ekonomickej komisie
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12. Návrh rozpočtu ZŠ Dr. V.Clementisa v Tisovci na r. 2011 – 2013
         Predkladá: Mgr. K.Kéry, riaditeľ ZŠ

13. Návrh rozpočtu ZUŠ v Tisovci na r. 2011 – 2013
         Predkladá: Mgr.M.Matucha, riaditeľ ZUŠ

14. Obchodná verejná súťaž o najvhodnejší návrh na riešenie tepelného
         hospodárstva v meste Tisovec
         Predkladá: Ing.P.Mináč, primátor mesta

15. Správa za odpadové hospodárstvo mesta za rok 2010
         Predkladá : Ing. I.Kokavec, vedúci odd.výstavby, ŽP a RM

16. Návrh zmluvy o dielo so spoločnosťou Brantner-Gemer Rim. Sobota
          Predkladá: M. Šlajfer, predseda komisie ochrany ver. poriadku  a ŽP

17. Žiadosť o odpredaj pozemku
         Predkladá: Ing. J.Hecko, predseda komisie výstavby a RM

18. Ponuka na odpredaj
         Predkladá: Ing. J.Hecko, predseda komisie výstavby a RM

       
19. Nájom v 30 b. j.  na ulici Jesenského č. s. 1470 v Tisovci
         Predkladá: Mgr. I.Milecová, predsedníčka komisie soc. služieb

20. Prenájom nebytových priestorov
         Predkladá : Ing. R.Buchta, predseda komisie podnikateľskej, CR a RR

21. Otvorenie prevádzky
          Predkladá: Ing. R.Buchta, predseda komisie podnikateľskej, CR a RR

22. Stanovisko k umiestneniu videohier
         Predkladá: Ing. R.Buchta, predseda komisie podnikateľskej, CR a RR

23. Plán kultúrno-spoločenských a športových aktivít na rok 2011
         Predkladá: K.Hruška, predseda komisie kultúry a športu

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za uvedený
program ?

11 poslancov MZ
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URČENIE ZAPISOVATEĽA  A OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – za zapisovateľku zápisnice menujem Boženu 
Brádňanovú a za overovateľov zápisnice menujem JUDr. Mária Keletiho a Ing. Karola
Kubíniho.

VOĽBA NÁVRHOVEJ A VOLEBNEJ KOMISIE

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – do návrhovej a volebnej komisie navrhujem Mgr. Irenu 
Milecovú za predsedníčku komisie, Karola Hrušku a Dušana Kojnoka za členov komisie.

KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci uznesením číslo 20/2011 uložilo primátorovi mesta
vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž na riešenie tepelnej situácie v meste -bod rokovania 
dnešného zasadnutia MZ.

Uznesením mestského zastupiteľstva číslo 28/2011 bolo uložené vedúcemu oddelenia
výstavby, ŽP a rozvoja mesta spracovať projekt v súlade s výzvou SPP v termíne do 
31. 3. 2011.

Ing. Ivan KOKAVEC, ved. oddelenia výstavby, ŽP a RM – Bc. Viera Sotníková, 
zamestnanec  pre  verejné  obstarávanie  spracúva  výzvu na  verejné  obstarávanie 
projektovej dokumentácie.  Výzvy SPP sa netýkajú samostatných plynových kotlov.

Ing. Peter MINÁČ,  primátor mesta – materská škola nemôže ostať  bez kúrenia a 
teplej vody. Navrhujem, aby komisia výstavby a rozvoja mesta predložila v termíne
do 28. 4. 2011 návrh vykurovania Materskej školy v Tisovci a spôsob financovania.
 
Dávam návrh na hlasovanie, kto je za uvedený návrh :
za 11 poslancov MZ 

Uznesením mestského zastupiteľstva číslo 29/2011 bolo uložené vedúcemu oddelenia
výstavby, ŽP a rozvoja mesta zapracovať pripomienky k zmluve o dielo medzi 
mestom Tisovec a firmou IKF Service s. r. o. Poprad na PD „ Tisovec – rekonštrukcia 
Radnice“  do 31. 3. 2011 – bod rokovania MZ. 
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INTERPELÁCIE POSLANCOV, PODNETY A NÁVRHY OBČANOV MESTA

Ing.  Marcel  LOPUŠNÝ,  poslanec  MZ  –  počas  rekonštrukcie  prístreška  nad 
prameňom na Šťavici boli odpojené elektrické stĺpy. Osvetlenie je len pri prameni, 
preto je potrebné vykonať opravu osvetlenia.

Jaroslav  LACKO,  zástupca primátora  mesta  –   komisia kultúry a  športu  navrhla 
vydanie nových kultúrnych preukazov, ktoré budú platiť  na 50 % zľavu na akcie 
poriadané mestom a kinom pre poslancov MZ, členov komisie kultúry a športu a 
aktívnych členov kultúrnych súborov.  V minulom volebnom období boli  kultúrne 
preukazy pre všetkých   zamestnancov mesta a  členov  všetkých komisií. Po dohode
s primátorom mesta a predsedom   komisie kultúry a športu   budú kultúrne preukazy
vydané  len  pre  tých,ktorí  pre  mesto  robia  zadarmo,čiže  pre  členov  kultúrnych 
súborov.
                                                  
Milan  ŠLAJFER, poslanec MZ – bola  mi  doručená podpisová akcia občanov za 
namontovanie spomaľovačov rýchlosti na ulici Jesenského pri rodinnom dome č. s. 
857 – zákruta a križovatka. 
Je  potrebné  upozorniť  listom Elektrárne  na  rozpadávajúci  sa  stĺp  pri  reštaurácii 
Hradová.

NÁVRH ZMLUVY O DIELO – PD „TISOVEC-REKONŠTRUKCIA RADNICE“

PRÍLOHA č. 1

Ing.  Jaroslav  HECKO,  predseda komisie  výstavby a rozvoja  mesta  – na komisii 
výstavby a rozvoja mesta dňa 15. marca 2011 som predložil nasledovné pripomienky
k návrhu zmluvy o dielo a finančnej špecifikácii jednotlivých položiek projektovej 
dokumentácii „ Tisovec – rekonštrukcia Radnice “:

− v čl. 3.3 počty vyhotovení diela požadujem odovzdať PD v 7 vyhotoveniach 
PDRS v tlačenej forme

− vypustiť čl. 6.3, prípadne ho nahradiť nasledovne : v cene sú zahrnuté správne
poplatky súvisiace so zabezpečením vyjadrení k stavebnému povoleniu

− v prílohe č. 1 Rozsah prác pre projekt „Tisovec-rekonštrukcia Radnice“ v bode
4. úplná rekonštrukcia rozvodov doplniť : rekonštrukcia ústredného vykurovania.
Ceny niektorých položiek projektovej dokumentácie z finančnej špecifikácie sa mi 
zdajú premrštené, preto žiadam spoločnosť IKF Service s. r. o. o prehodnotenie výšky
finančných nákladov na nasledovné položky :

− v  bode  4  Úplná  rekonštrukcia  rozvodov:elektroinštalácia,rozvody  vody, 
kanalizácia, ústredné vykurovanie
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− v bode 10 Vyspravenie omietok : vnútorné omietky, vonkajšie omietky
− v bode 14 Požiarna ochrana
− v bode č. 1 Výmena strešnej krytiny – znížiť cenu o 100 €

Žiadam vyčíslenie finančných nákladov na vypracovanie realizačnej projektovej
dokumentácii pre bod č. 11 – Prestrešenie nádvoria a vybudovanie preskleneného
átria. 

Ing. Ivan KOKAVEC, vedúci oddelenia výstavby, ŽP a RM – listom zo dňa 17. marca 2011
som požiadal  firmu IKF Service Podprad o finančnú špecifikáciu jednotlivých položiek 
projektovej dokumentácie  za 42 000 € /bez DPH/ 
− výmena strešnej krytiny
− celková výmena krovu
− rekonštrukcia kotolne
− úplná rekonštrukcia rozvodov – elektroinštalácia, rozvod vody, kanalizácia,ústredné

vykurovanie
− výmena okien
− výmena dverí
− položenie nových podlahových krytín
− rekonštrukcia sociálnych zariadení
− rekonštrukcia malej kuchyne
− vyspravenie omietok – vnútorné omietky, vonkajšie omietky
− prestrešenie nádvoria a vybudovanie preskleneného átria 
                                                 
Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta –v prípade, že projekt  rekonštrukcie 
Radnice prejde cez európske fondy bude pre naše mesto rizikový, lebo okrem 5 % 
povinných nákladov budeme musieť počítať s ďalšími neoprávnenými nákladmi  pri 
rekonštrukcii  budovy a ďalšími  vedľajšími  nákladmi,  napr.  dočasné vysťahovanie 
úradu .

Ing.  Peter  MINÁČ,  primátor  mesta  –  máme  dilemu,  či  sa  máme  uchádzať  o 
štrukturálne fondy, alebo nie. Je to šanca na rekonštrukciu budovy – rozpadáva sa 
strecha úradu, tečú žľaby, okná sú v havarijnom stave. Zatiaľ ešte výzva nevyšla.

Ing. Dušan FAIX, zástupca spoločnosti IKF Service – je to zodpovedné rozhodnutie.
Je tu riziko vašej investície z prostriedkov mesta za projektovú dokumentáciu vo 
výške 42 000 € bez DPH, ale aj možnosť získania finančných prostriedkov vo výške 
2 400 000 € z fondov.  Z našich 15 predložených projektov prešlo 12. Táto výzva z 
pohľadu fondov je posledná. Urobili sme obhliadku budovy. Je vypracovaný projekt 
na  sanáciu  pivničných  priestorov  a  na  strechu  budovy.  Nejdeme  do  úrovne 
stavebného projektu, ale realizačných projektov. 

Ing.  Jaroslav  HECKO,  poslanec  MZ  –  v  rozpočte  projektovej  dokumentácie  je 
uvažovaný realizačný projekt prestrešenia átria. Keď  sa vypracuje len štúdia, musí 
tam byť rozdiel ceny.
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Ing. Dušan FAIX, zástupca spoločnosti  IKF Service – dostali  sme sa do toho, že 
nebudete mať finančné prostriedky na prestrešenie nádvoria. 

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – ešte nie je výzva na predkladanie žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku. Pri prvom stretnutí ste nám sľúbili 
doručiť  podrobnosti  ohľadne  čerpania  prostriedkov,  ktoré  ste  do  dnešného  dňa 
nedoručili. Nevieme posúdiť, aké bude zaťaženie mesta mimo fondových peňazí.
                                                               
Ing. Dušan FAIX, zástupca spoločnosti IKF Service – výzva bude koncom apríla, 
alebo začiatkom mája. Popis výzvy vám bol zaslaný. Výzva bude identická s tým, že 
sa  prehodnocuje   využitie  priestorov,  aby sa  zmestilo  viac  kultúrnych  pamiatok. 
Výzva sa bude týkať nehnuteľných kultúrnych pamiatok. Na prerozdelenie je ešte 40 
mil. €.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – prestrešenie átria nie je reálne a ani účelné. Je 
to veľký  investičný náklad.

Ing. Dušan FAIX, zástupca spoločnosti IKF Service – netlačím na vaše rozhodnutie,
ale máme vypracované realizačné projekty na strechu a suterén.

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – v rozpočte mesta nemáme finančné prostriedky
na projekt a preto zmluvu nemôžem podpísať.
                                                        
Ing. Dušan FAIX, zástupca spoločnosti IKF Service – sú dve možnosti. Doručíme 
spracované projekty a vyfakturujeme práce, alebo sa projekt dokončí.

Ing. Jaroslav HECKO, poslanec MZ – som za to, aby sme využili možnosť získania
finančných prostriedkov na rekonštrukciu budovy z fondov a preto navrhujem platbu 
za projekt nasledovne : 70 % teraz a 30 % , keď projekt prejde.

Ing. Dušan FAIX, zástupca spoločnosti IKF Service – môžeme dohodnúť splátky -
80 % v zmysle splátkového režimu a 20% splátkovým kalendárom rozloženým na 
určité obdobie. 

Jaroslav  LACKO,  poslanec MZ – prostriedky na projekt  by sme museli  riešiť  z 
úverových zdrojov.

Ing. Dušan FAIX, zástupca spoločnosti IKF Service – urobte správne rozhodnutie.
Položky projektu sú detailne spracované a projekt sa dá aplikovať do možností ktoré
prinesie čas.

Ing.  Peter  MINÁČ,  primátor  mesta  –  navrhujem  financovanie  projektovej 
dokumentácie splátkovým kalendárom a zníženie ceny za vypracovanie projektovej
dokumentácie o prestrešenie nádvoria.
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Mgr.  Irena  MILECOVÁ,  predsedníčka  návrhovej  komisie  –  prečítala  návrh  na 
uznesenie:
                                          
Mestské zastupiteľstvo v Tisovci
s ú h l a s í
s uzavretím Zmluvy o dielo medzi mestom Tisovec a  spoločnosťou  IKF Service,  
s. r. o.  Karpatská  15,  058 01  Poprad    na  projektovú  dokumentáciu  realizácie  
stavby „ Tisovec –  rekonštrukcia Radnice  “  za podmienky   prepracovania  ceny 
a platobných podmienok v zmysle vznesených pripomienok v termíne do 8.4.2011

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
8 poslancov MZ
zdržali sa hlasovania : Ing.R.Buchta, K. Hruška, Ing. K. Kubíni

UZNESENIE MZ ČÍSLO  40/2011

PROJEKT „PLNIČKA MINERÁLNEJ VODY ŠŤAVICA“ A ŽIADOS Ť FIRMY
UNIVOD s. r. o. TISOVEC O PREDLŽENIE NÁJOMNEJ ZMLUVY                  

Pavol ORTH, projektant spoločnosti Univod -  na Mestský úrad v Tisovci sme dňa
14. marca doručili novú aktualizáciu overovacej štúdie v súlade so zmenou a 
dodatkom č.1 k územnému plánu mesta Tisovec „Plnička minerálnych vôd-Šťavica.“ 

Ing. Jaroslav HECKO, predseda komisie výstavby a rozvoja mesta – komisia 
výstavby a rozvoja mesta uznesením zo dňa 15.3.2011 n e o d p o r ú č a  mestskému
zastupiteľstvu schváliť žiadosť spoločnosti UNIVOD, s.r.o. Jesenského 869 Tisovec
o predĺženie nájomnej zmluvy č. 01-N/ 07 na pozemky parc. č. CKN 3683, 3684/1,
3684/2, 3686/1, 3686/2, 3686/3, 3686/4, 3686/5 v intraviláne mesta Tisovec - lokalita 
Šťavica pre podnikateľský plán vybudovania plničky minerálnych vôd.

Pavol ORTH,projektant spoločnosti Univod – zrealizovala sa rekonštrukcia prístreška
nad prameňom. Jediná prístupová cesta k stavenisku bude jestvujúca, preto sme ju
zatiaľ nerekonštruovali. V začiatočných fázach výstavby ju budeme musieť používať.

Ing. Jaroslav HECKO, predseda komisie výstavby a rozvoja mesta – máte finančné
krytie stavby? Mám vedomosť o tom, že spoločnosť Teratest, ktorá bola realizátorom 
vrtov mala problémy s ich dofinancovaním. 

Pavol ORTH, projektant spoločnosti Univod – máme záverečnú správu a všetky 
faktúry musia byť vyplatené. 

Ing. Jaroslav HECKO, predseda komisie výstavby a rozvoja mesta - nesúhlasím s 
predĺžením nájomnej zmluvy, nakoľko spoločnosť  Univod nepredložila žiadosť   v 
zákonom stanovenej lehote a tiež nesplnila všetky podmienky ku ktorým sa zaviazala
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na základe uznesenia  mestského zastupiteľstva č.  557/2009.   Sú aj  iné možnosti 
dobudovania areálu Šťavice. Navrhujem ísť novou výzvou.
                                                               
Mgr. Irena MILECOVÁ, poslankyňa MZ – zaujíma ma bankové krytie. Na februáro-
vom zasadnutí  mestského zastupiteľstva som navrhla,  aby ste  predložili  bankovú 
záruku.

Pavol  ORTH,  projektant  spoločnosti  Univod  –  nevedel  som,  že  máme predložiť 
úverový prísľub. Do 10 dní to vieme predložiť.

Milan ŠLAJFER, poslanec MZ – navrhujem, aby spoločnosť Univod v termíne do 
15. apríla predložila finančné krytie stavby.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – na akú sumu, keď nie je vypracovaný 
realizačný projekt ?                                                         

Pavol ORTH, projektant spoločnosti – my sme súkromný investor a nebudeme 
čakať na výzvu na vybudovanie plničky minerálnych vôd. Spoločnosť Univod
nebude robiť realizačný projekt.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – bez realizačného projektu predsa nemôžete 
začať stavať. 

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za návrh
predložený p. Šlajferom ?
za: 10 poslancov MZ
proti : Ing. J. Hecko

Návrh p. Milana Šlajfera prešiel.

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci
ž i a d a
spoločnosť   UNIVOD,  s. r. o.  Jesenského  869,    980 61  Tisovec   predložiť
komisii výstavby a rozvoja mesta finančné krytie stavby „Plnička minerálnych 
vôd Tisovec – Šťavica “ v termíne do 15. 4. 2011

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
10 poslancov MZ
proti : Ing. J. Hecko

UZNESENIE MZ ČÍSLO 41/2011
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NÁVRH DODATKU č. 3 K ZAKLADATEĽSKEJ ZMLUVE ZÁUJMOVÉHO
ZDRUŽENIA TEG                                                                                                 

Ing.  Peter  MINÁČ,  primátor  mesta  –  Dodatok  č.  3  k  Zakladateľskej  zmluve 
záujmového združenia  „Združenie Tisovské evanjelické gymnázium“ zo dňa 15. 4.
1993 v znení dodatku č.1 zo dňa 11.februára 1994 a dodatku č.2 zo dňa 1.decembra 
1999 bolo predložené poslancom mestského zastupiteľstva písomne.
Mesto je jedným z členov záujmového združenia a preto musíme dodatok schváliť, 
nie zobrať na vedomie.                                                            

PRÍLOHA č. 2

Milan  ŠLAJFER,  poslanec  MZ  –  bude  sa  pokračovať  vo  výstavbe  bývalej 
Sokolovne? Občania sa na to pýtajú.

Ing.  Peter  MINÁČ,  primátor  mesta –  je  to vo  vlastníctve Združenia,  do ktorého 
budovu vložilo mesto. Nepodarilo sa získať  finančné prostriedky na rekonštrukciu 
budovy.

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, poslanec MZ – mesto stavbu vložilo do združenia, lebo sa 
rozpadala a nedala sa zachrániť. Združenie malo zabezpečiť prostriedky na záchranu 
stavby. 

JUDr.  Mário  KELETI,  poslanec  MZ –  vadí  mi,  že  vklad,ktorý  EGT vložilo  do 
združenia sa stáva dňom účinnosti vstupu Západného dištriktu ECAV do združenia 
vkladom Západného združenia ECAV bez vyčíslenia jeho hodnoty v predloženom 
dodatku. O výšku tohto vkladu sa dlhodobo vedú spory. 

ThDr. Marián Krivuš, evanjelický farár – v čl. III bod 2 chýba, že sa stáva majiteľom
vkladu, ktorý do združenia vložilo EGT v celkovej výške 33 332 €.

Ing.Jaroslav HECKO, poslanec MZ – koľko bola hodnota vkladu EGT ?

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – vklad EGT  bol 1 mil.  Sk.

Ing. Katarína MEŠKOVÁ, hlavná kontrolórka mesta – táto suma bola poukázaná pre 
účely EGT prostredníctvom šekov. Zneli na meno školy, boli presne určené na jej 
výstavbu a nie pre cirkev.
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PhDr.  Helena  PAŠIAKOVÁ,  riaditeľka  EGT  –  všetky  finančné  prostriedky  z 
Ameriky spolu v sume viac ako 27 mil.Sk  boli darované pre Evanjelické gymnázium 
Tisovec,  čo  by  malo  byť  27  hlasov  vo  Valnom  zhromaždení.  Boli  určené  na 
dokončenie budovy školy a mali byť napísané na konto EGT. 425 000 dolárov bolo 
pripísané na evanjelický cirkevný zbor.  Mesto a cirkev sa dohodli, že bude právna 
analýza zakladateľskej zmluvy. Právomoci by prešli na Západný dištrikt ECAV so 
so sídlom vo Zvolene. Bude sa hlasovať podľa iného kľúča.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – nesúhlasím s právnou analýzou, ktorú si dalo 
urobiť EGT. S takýmito podmienkami mesto nemôže súhlasiť.

Ing. Jaroslav HECKO, poslanec MZ – kde je 5 mil. Sk, ktoré poskytol závod CSM ?

PhDr.  Helena  PAŠIAKOVÁ,  riaditeľka EGT –  na  začiatku  škola  nebola  členom 
združenia.  5  mil.  Sk  bolo   prostredníctvom daňovej  úľavy pre CSM pripísané v 
prospech cirkevného zboru v Tisovci.

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dodatok by sa mal schvaľovať vtedy,  keď bude 
dohoda medzi Západným dištriktom ECAV a EGT. 

Ing. Marcel LOPUŠNÝ,poslanec MZ – ja som to pochopil tak, že budú dvaja partneri
− mesto a dištrikt.

PhDr. Helena PAŠIAKOVÁ, riaditeľka EGT – škola sa má vzdať  svojich práv v 
prospech dištriktu.

ThDr. Marián KRIVUŠ, evanjelický farár – evanjelický cirkevný zbor má 8 hlasov, 
mesto 4 hlasy a evanjelické gymnázium 1 hlas v združení. My budeme samostatne 
jednať s dištriktom. Môžem o tom informovať poslancov mestského zastupiteľstva. 
Máte odsúhlasiť, aby hlas EGT prešiel na  dištrikt – zmena prílohy č. 2.

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – mesto si stojí za účelom stavieb a evanjelická
cirkev bez nás nesmie nič urobiť. Informoval som o tom aj Dr. Daniša. Mesto na tom 
trvá. Dodatky mali byť, lebo situácia je taká, že sa nič nerobí. V zakladateľskej listine 
bude iné právo rozhodovania zakladateľov. Nesúhlasím, aby sa v združení bez mesta 
niečo udialo. 

ThDr. Marián KRIVUŠ, evanjelický farár – evanjelická cirkev nikdy nejednala bez
mesta.

JUDr.  Mário KELETI,  poslanec MZ – musíme sa už teraz dohodnúť  na jasných 
pravidlách a hlasovať o dodatku, ku ktorému je pripravený už ďalší dodatok, ktorý 
nepoznáme.
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Ing. Peter  MINÁČ,  primátor mesta – nepoznáme dodatok č.  4,  ktorý bude až po 
schválení dodatku číslo 3.

Karol HRUŠKA, poslanec MZ – kto je navrhovateľ dodatkov ?

ThDr. Marián KRIVUŠ, evanjelický farár – Západný dištrikt ECAV.

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, poslanec MZ – evanjelické gymnázium a cirkevný zbor sa 
nevedia dohodnúť, kto bude spravovať podiel EGT .

PhDr. Helena PAŠIAKOVÁ, riaditeľka EGT – EGT vstupuje  a prenesie  svoje  hlasy,
ktorých by malo byť 27, na zriaďovateľa ZD ECAV.  Mne, ZD ECAV aj zboru ide o 
jednu vec.

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – aby sa o niekoľko rokov nestalo, že tam bude
niečo iné, ako bol pôvodný účel pri vklade budov do združenia – pre potreby školy
a aby mesto malo právo povedať, čo tam môže byť.
                                                       
ThDr. Marián KRIVUŠ, evanjelický farár – dodatok č. 3  k zakladateľskej zmluve
záujmového združenia mal byť predložený aj evanjelickému cirkevnému zboru.
Vidím ho prvýkrát. Keď som zistil omyl v čl. III bod 2, tak som navrhol, aby sa
doplnilo, že  Západný dištrikt ECAV sa stáva majiteľom vkladu, ktorý do združenia
vložilo EGT v celkovej výške 33 332 €.

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za schválenie
dodatku so zapracovaním pripomienky do článku III. bod 2, kde bude vyčíslený 
vklad vo výške 33332€ :
za 9 poslancov MZ
proti : K. Hruška
zdržal sa hlasovania : M. Šlajfer

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie:
Mestské zastupiteľstvo v Tisovci
s c h v a ľ u j e
Dodatok č. 3 k Zakladateľskej zmluve Záujmového združenia TEG so zapracovaním
vznesenej pripomienky do článku III. bod 2
Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
9 poslancov MZ
proti: K. Hruška
zdržal sa hlasovania : M. Šlajfer

UZNESENIE MZ ČÍSLO 42/2011
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NÁVRH NÁJOMNEJ ZMLUVY MESTA TISOVEC S MESTSKÝMI LESMI
TISOVEC s. r. o.                                                                                                   

Ing.  Karol  KUBÍNI,  riaditeľ  Mestských lesov Tisovec – Návrh nájomnej  zmluvy 
mesta Tisovec s Mestskými lesmi Tisovec s. r. o.  bol predložený písomne.

PRÍLOHA č. 3

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – navrhujem v čl. II bod 1.  dobu nájmu do 31. 
decembra 2012, lebo v roku 2012 končí lesný hospodársky plán.

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – prečo nemôžeme zvýšiť cenu nájmu
pre kalendárny rok 2011 ?

Ing. Karol KUBÍNI, riaditeľ Mestských lesov Tisovec – spoločnosť platí nájom a tiež 
daň z nehnuteľností  - daň za lesné pozemky a stavby.

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – do zmluvy o nájme doplniť do čl. III bod 7 -
nájomca sa zaväzuje platiť z predmetu prenájmu daň z nehnuteľností. Za rok 2011
predstavuje sumu 12.055 €.

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie:

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

s c h v a ľ u j e

Nájomnú zmluvu č. 1/2011-P  uzavretú medzi mestom Tisovec a Mestskými lesmi 
Tisovec, s. r. o.  so zapracovaním vznesených pripomienok

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 43/2011

SPRÁVA O ČINNOSTI  MESTSKÉHO ÚRADU TISOVEC ZA ROK 2010

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms. úradu -  predložila  Správu o činnosti
Mestského úradu Tisovec za rok 2010.

PRÍLOHA č. 4
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Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – ďakujem zamestnancom  mestského 
úradu za prácu, ktorú vykonávajú pre občanov nášho mesta.
V správe – oddelenie kultúry a športu chýba, že štúdio Poetica  pri  Divadelnom 
súbore Daxner v Tisovci zvíťazilo s inscenáciou „ Hájnikova žena“ na celoštátnej 
prehliadke hier s dedinskou tematikou v Trebišove a s inscenáciou „ Muž je muž “
na celoštátnej prehliadke hier s kresťanskou tematikou  v Močenku získalo 2. miesto.
                                           
Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

b e r i e   n a    v e d o m i e

Správu o činnosti Mestského úradu v Tisovci za rok 2010

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 44/2011

STANOVISKO HLAVNEJ KONTROLÓRKY K NÁVRHU ROZPOČTU MESTA

Ing. Katarína MEŠKOVÁ, hlavná kontrolórka mesta – odborné stanovisko hlavnej 
kontrolórky mesta k návrhu rozpočtu mesta na rok 2011 a výhľadovo na roky 2012
a 2013 je predložené v písomnej podobe.

PRÍLOHA č. 5

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

b e r i e   n a   v e d o m i e

odborné stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu rozpočtu mesta 
na rok 2011 a výhľadovo na r. 2012 a 2013

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 45/2011
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NÁVRH NA PRIJATIE ÚVERU Z DEXIA BANKY

Ing.  Katarína  MEŠKOVÁ,  hlavná  kontrolórka  mesta  –  v predloženom  návrhu 
rozpočtu na rok 2011 nie je zohľadnený dopad finančnej krízy na rozpočet mesta, 
ktorý má vplyv na rizikovosť plnenia daňových príjmov rozpočtu mesta. 
Výnos dane z príjmov fyzických osôb vychádza z údajov Ministerstva financií SR o 
prerozdelení dane z príjmov fyzických osôb pre územnú samosprávu na rok 2011. 
Vyššie  uvedený  daňový  príjem  mesta  je  síce  garantovaný  zákonom  o  štátnom 
rozpočte na rok 2011, ale jeho skutočné plnenie a následné poukázanie finančných 
prostriedkov zo strany daňového úradu je závislé od skutočne vybranej výšky dane z 
príjmov fyzických osôb v roku 2011. Aj v roku 2010 bol garantovaný výnosom MF 
SR 899 771 € a skutočné plnenie bolo 737 037 €.
Preto nedoporučujem prijatie úveru z Dexia banky. 
Navrhujem,  aby  sa  investičné  výdavky  realizovali  z  usporených  finančných 
prostriedkov, alebo z prostriedkov peňažných fondov mesta a nezvyšovalo sa úverové
zaťaženie mesta.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – na základe tejto informácie bude možnosť 
znova sa uchádzať o úver po I. polroku 2011 po vyhodnotení plnenia rozpočtu mesta
za prvý polrok 2011.

Ing. Marcel  LOPUŠNÝ, poslanec MZ – úver z Dexia banky už bol  schválený a 
nečerpal sa.
                                                        
Ing. Katarína MEŠKOVÁ, hlavná kontrolórka mesta – úvery sa brali na splatenie 
starých úverov a zostatok bol použitý na investície. Preto navrhovaný úver by bol 
použitý len na investičné výdavky. Staré úvery zostanú nezmenené. Týmto úverom sa
zvýši úverové zaťaženie mesta.

Ing. Peter MINÁČ,  primátor mesta – úver je na spolufinancovanie štrukturálnych 
fondov. 

Mgr.  Irena  MILECOVÁ,  predsedníčka  návrhovej  komisie  –  prečítala  návrh  na 
uznesenie :
Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

b e r i e   n a   v e d o m i e
informáciu hlavnej kontrolórky mesta k dodržiavaniu podmienok na prijatie
Klasik úveru z DEXIA  banky Slovensko a. s.

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 46/2011
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 NÁVRH ROZPOČTU MESTA NA R. 2011 - 2013

PRÍLOHA č. 6
                      
JUDr. Mário KELETI, predseda ekonomickej komisie – ekonomická komisia dňa 15. 
marca 2011 prejednávala návrh rozpočtu na rok 2011. Pôvodný návrh rozpočtu bol 
deficitný  vo  výške  230  920  €.  Na  zasadnutí  ekonomickej  komisie  boli  výdavky 
rozpočtu mesta upravené tak, aby boli  kryté príjmami rozpočtu mesta. Aj napriek 
tomu 
zostal rozpočet schodkový vo výške  60 898 €.
Deficit zostal schodkový v dôsledku   5% spolufinancovania projektov :

− Regenerácia sídiel
− Rekonštrukcia ZŠ
− Kotolňa MŠ Tisovec + rekonštrukcia kotolne
− Radnica
− Verejné priestranstvo pred MŠ Tisovec

Komisia zasadala pred mestským zastupiteľstvo po druhýkrát. Na zasadnutí 
ekonomickej komisie sa podarilo znížiť deficit a zostal prebytkový rozpočet vo výške 
+ 14 102 €.

Ing. Katarína MEŠKOVÁ, hlavná kontrolórka mesta –  v stanovisku návrhu rozpočtu 
navrhujem riešiť deficit rozpočtu mesta  zrušením  kapitálových výdavkov a to :

− projektová dokumentácia kotolne MŠ Tisovec
− rekonštrukcia kotolne MŠ Tisovec
− projektová dokumentácia Radnica
− projektová dokumentácia Verejné priestranstvo pred MŠ Tisovec,

ktorých realizáciu navrhujem presunúť do nasledujúceho rozpočtového roka 2012,
alebo v prípade priaznivého plnenia príjmovej časti rozpočtu aj do 2. polovici roka 
2011. 
Len na základe vyššie uvedeného doporučujem rozpočet mesta na rok 2011 schváliť

ako prebytkový - prebytkom 6 502 €  a na doporučenie ekonomickej komisii 
navýšenie  prebytku o 7 600 €.

Milan ŠLAJFER, poslanec MZ – komisia ochrany verejného poriadku a životného
prostredia navrhla zaradiť do rozpočtu :
retardéry, nákup okrasných drevín, krovinorezy pre pracovníkov aktivačnej činnosti, 
prečistenie  odtokových  kanálov,  zábradlie  oproti  Centrálu  a  v  Rimave  na 
moste,zaasfaltovanie  výtlkov  pri  Srdiečku,  odtokové  žľaby  na  ul. 
Hviezdoslavovej,oprava pamätných tabúľ.
Okrem opravy pamätných tabúľ sa do rozpočtu mesta na rok 2011 nedostala žiadna
požiadavka komisie.
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JUDr. Mário KELETI, predseda ekonomickej komisie – niektoré požiadavky sa môžu
riešiť  rozpočtovým opatrením a časť  je  riešená prostredníctvom Mestských lesov 
Tisovec. 

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

A/ s c h v a ľ u j e
     Rozpočet mesta Tisovec na rozpočtový  rok 2011 a výhľadovo  na r.  2012 a 2013
     v znení prílohy k tomuto uzneseniu a zapracovanými pripomienkami schválených
     zmien
B/ s c h v a ľ u j e
     príjmy a výdavky rozpočtu na rozpočtový rok 2011 ako záväzné ukazovatele
C/ s c h v a ľ u j e
     príjmy a výdavky rozpočtu na rozpočtový rok 2012 a 2013 ako nezáväzné 
     ukazovatele
D/ u k l a  d á
     prednostke  ms. úradu   zabezpečiť  vypracovanie  a  predloženie  podrobného 
     rozpisu jednotlivých položiek schváleného rozpočtu na rok 2011 pre vedúcich
     oddelení ms.úradu a  predsedov komisií 
     Z: JUDr. Z.Kederová                                                                   T: do 20.4.2011

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
10 poslancov MZ
proti : Ing. J. Hecko

UZNESENIE MZ ČÍSLO 47/2011

NÁVRH ROZPOČTU ZŠ NA R. 2011- 2013

PRÍLOHA č. 7

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda komisie školstva, vzdelávania a mládeže – komisia
školstva, vzdelávania a mládeže uznesením zo dňa 14. marca 2011   n a v r h u j e 
mestskému zastupiteľstvu schváliť predložený návrh rozpočtu Základnej školy Dr. 
Vladimíra Clementisa v Tisovci.
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Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

s c h v a ľ u j e

Rozpočet Základnej školy Dr. V. Clementisa v Tisovci na rozpočtový rok 2011
ako záväzný ukazovateľ a rozpočet r. 2012 a 2013 ako nezáväzný – výhľadový
ukazovateľ v znení prílohy k tomuto uzneseniu

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ
UZNESENIE MZ ČÍSLO 48/2011

NÁVRH ROZPOČTU ZUŠ NA R. 2011 - 2013                                                        

Mgr. Milan MATUCHA, riaditeľ ZUŠ – Návrh rozpočtu ZUŠ na r. 2011 a rozpočet
na roky  2012 a 2013 bol predložený písomne.

PRÍLOHA č. 8

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda komisie školstva, vzdelávania a mládeže – komisia
školstva, vzdelávania a mládeže uznesením zo dňa 14. marca 2011:

− n a v r h u j e   mestskému zastupiteľstvu schváliť dotáciu mesta pre Základnú 
umeleckú školu v Tisovci v max. výške 86 000 €

− u k l a d á  riaditeľovi ZUŠ prepracovať návrh rozpočtu ZUŠ podľa 
navrhovanej  dotácie upresnenej ekonomickou komisiou  

Mgr. Milan MATUCHA, riaditeľ ZUŠ – návrh rozpočtu ZUŠ  je prepracovaný 
v časti dotácie na sumu 86 000 €.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – ekonomickej komisii nebol doručený návrh
rozpočtu ZUŠ  v zníženej podobe.

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

s c h v a ľ u j e
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Rozpočet    Základnej  umeleckej  školy  v  Tisovci   na  rozpočtový rok   2011
ako záväzný ukazovateľ a rozpočet r. 2012 a 2013 ako nezáväzný – výhľadový
ukazovateľ v znení prílohy k tomuto uzneseniu

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 49/2011

OBCHODNÁ VEREJNÁ SÚŤAŽ

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – uznesením mestského zastupiteľstva číslo
20/2011 zo dňa 27. januára 2011 bolo uložené primátorovi mesta vyhlásiť verejnú 
obchodnú  súťaž  na  riešenie  tepelnej  situácie  v  meste  Tisovec  s  nasledovnými 
podmienkami :

− ukončenie súťaže do 31. 3. 2011
− mesto si vyhradí právo verejnú súťaž zrušiť

Na mestský úrad boli doručené 3 ponuky :
1. Národná energetická, a. s.  Bratislava
2. Bastav s. r. o. Tisovec
3. Šteffe, s.r.o. Revúca

Všetky spoločnosti splnili formálne kritériá a najvýhodnejšia ponuka bude 
vyhodnotená na budúci týždeň.
Je vymenovaná hodnotiaca komisia obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh 
na riešenie tepelného hospodárstva v meste Tisovec v zložení :

− JUDr. Mário Keleti, predseda
− Ing. Jaroslav Hecko, Ing. Róbert Buchta, Ing. Štefan Bálint, Ľubomír Struhár -

členovia

Ing.  Ondrej  MAGYAR,  občan  –  nakoľko  som sa  neskoro  dozvedel  o  vyhlásení 
verejnej obchodnej súťaži na riešenie tepelnej situácie, chcem požiadať o možnosť 
podať ponuku.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – súťaž nie je uzatvorená a ktokoľvek príde s 
lepšími návrhmi,  má otvorené dvere. Mesto si vyhradilo právo verejnú súťaž zrušiť.

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci
 
A/  b e r i e   n a   v e d o m i e

informáciu o predložených návrhoch v rámci OVS „o najvhodnejší Návrh na riešenie tepelného 
hospodárstva v meste Tisovec“

B/  b e r i e   n a   v e d o m i e
vymenovanie  hodnotiacej  komisie  OVS  „o  najvhodnejší Návrh  na  riešenie  tepelného 
hospodárstva v meste Tisovec“ v zložení:
- JUDr. Mário Keleti, predseda 
- Ing. Jaroslav Hecko, člen 
- Ing. Róbert Buchta, člen 
- Ing. Štefan Bálint, člen
- Ľubomír Struhár, člen

C/  u k l a d á
predsedovi  hodnotiacej  komisie  v súlade  so  súťažnými  podmienkami  vykonať  hodnotenie 
doručených návrhov a vybratý návrh zmluvy predložiť na schválenie do aprílového zasadnutia 
mestského zastupiteľstva 

      Z: JUDr. M. Keleti                                                                                                T: do 28.04.2011

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ
UZNESENIE MZ ČÍSLO 50/2011

SPRÁVA ZA ODPADOVÉ HOSPODÁRSTVO ZA ROK 2010

Ing. Ivan KOKAVEC, vedúci oddelenia výstavby – Správa za odpadové hospodárstvo 
za rok 2010 bola predložená písomne.

PRÍLOHA č. 9

Milan  ŠLAJFER,  predseda komisie  ochrany verejného  poriadku  a  ŽP –  komisia 
ochrany verejného poriadku a životného prostredia  n a v r h u j  e   mestskému 
zastupiteľstvu zobrať na vedomie Správu za odpadové hospodárstvo mesta za r. 2010.

Mgr.  Irena  MILECOVÁ,  predsedníčka  návrhovej  komisie  –  prečítala  návrh  na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

b e r i e   n a   v e d o m i e

Správu za odpadové hospodárstvo mesta za rok 2010



                                                             - 21 -
Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 51/2011

NÁVRH ZMLUVY O DIELO SO SPOLOČNOSŤOU  BRANTNER-GEMER 

PRÍLOHA č. 10

Milan ŠLAJFER, predseda komisie ochrany verejného poriadku a ŽP – komisia
ochrany verejného poriadku a životného prostredia uznesením zo dňa 14. marca
2011 odporúča mestskému zastupiteľstvu  s c h v á l i ť  podpísanie zmluvy so 
spoločnosťou Brantner Gemer s. r. o. Rimavská Sobota.

Mgr. Irena MILECOVÁ, poslankyňa MZ – neuvažuje sa so zvýšením počtu kon-
tajnerov na separovaný komunálny odpad ?

Milan ŠLAJFER, poslanec MZ – množstvo odpadov z roka na rok rastie a tým
sa zvyšujú aj náklady na prenájom kontajnerov, zber a uloženie odpadu.

Ing. Jaroslav HECKO, poslanec MZ – Služby mesta Tisovec vyvážajú zmesový
komunálny odpad. Mohli by vyvážať aj separovaný zber ?

Ing. Štefan BÁLINT, riaditeľ spoločnosti Služby mesta Tisovec – zvoz nie je
problém, nakoľko sme zakúpili nové zberové vozidlo. Od spoločnosti Brantner
Gemer má mesto v prenájme kontajnery na separovaný zber a preto neviem, či
budú súhlasiť, aby sme  vývoz robili my. 

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – Ing. Bálintová požiada listom spoločnosť
Brantner-Gemer Rimavská Sobota o zváženie alternatívy – vývoz separovaného
zberu spoločnosťou Služby mesta Tisovec. 

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

schvaľovanie návrhu Zmluvy o dielo so spoločnosťou Brantner – Gemer, s. r. o.
Rimavská Sobota  odkladá  do preverenia možnosti zníženia nákladov na vývoz
Z: Ing. D.Bálintová                                                      T: aprílové zasadnutie MZ



                                                               - 22 -
Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
10  poslancov MZ
zdržal sa hlasovania: M. Šlajfer

UZNESENIE MZ ČÍSLO 52/2011

PONUKA NA ODPREDAJ 

PRÍLOHA č. 11

Ing.  Jaroslav  HECKO,  predseda  komisie  výstavby  a  rozvoja  mesta  –  komisia 
výstavby a rozvoja mesta uznesením zo dňa 15. marca 2011 odporúča mestskému 
zastupiteľstvu s c h v á l i ť odkúpenie pozemkov na ulici Daxnerovej – parcelu  číslo
CKN 2664/1 evidovanú ako záhrady o celkovej výmere 170 m2 v spoluvlastníckom 
podiele 1/1 ina, parc. č.  CKN 2665 evidovanú ako zastavané plochy a nádvoria o 
celkovej  výmere  42 m2 v spoluvlastníckom pomere ½ ica ,  parc. č.  CKN 2671 
evidovanú  ako  zastavané  plochy  a  nádvoria  o  celkovej  výmere  154  m2  s 
nehnuteľnosťou rodinný dom č. s. 682 v spoluvlastníckom podiele 1/1 ina a parc. č. 
CKN 2667 evidovanú ako zastavané plochy a nádvoria o celkovej výmere 440 m2 v 
spoluvlastníckom podiele 14/60 in od Miroslava Manicu bytom Rimavská Sobota.

JUDr. Mário KELETI, predseda ekonomickej komisie – ekonomická komisia 
navrhuje predsedovi komisie výstavby  jednať s p. Miroslavom Manicom o kúpnej 
cene za nehnuteľnosť. 

Ing.Peter MINÁČ, primátor mesta – navrhujem, aby Ing. Kokavec zaviedol evidenciu
ponúkaných nehnuteľností do vlastníctva mesta a predseda ekonomickej komisie 
posudzoval aktuálnosť a prioritu finančného krytia predložených ponúk. 

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

A/ b e r i e   n a  v e d o m i e
     ponuku Miroslava Manicu, bytom J. Bodna č. 16 Rimavská Sobota doručenú
     na Mestský úrad v Tisovci dňa 8. 3. 2011
B/ u k l a d á
     predsedovi komisie výstavby a rozvoja mesta a vedúcemu oddelenia výstavby,
     ŽP a RM jednať o kúpnej cene za nehnuteľnosť
     Z: Ing. J.Hecko, Ing. I.Kokavec                                               T: do 15.4.2011
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C/ u k l a d á
     vedúcemu oddelenia výstavby, ŽP a RM zaviesť evidenciu ponúkaných 
     nehnuteľností do vlastníctva mesta
     Z: Ing. I.Kokavec                                                                      T: do 15.4.2011
D/ u k l a d á
     predsedovi ekonomickej komisie posudzovať aktuálnosť a prioritu finančného
     krytia predložených ponúk
     Z: JUDr. M.Keleti                                                                      T: priebežne

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
10  poslancov MZ
vzdialený: M.Šlajfer

UZNESENIE MZ ČÍSLO 53/2011

                                                                                                      
PRENÁJOM POZEMKU

PRÍLOHA č. 12A

Ing. Jaroslav HECKO, predseda komisie výstavby a rozvoja mesta – komisia 
výstavby a rozvoja mesta uznesením zo dňa 15. marca 2011 odporúča mestskému
zastupiteľstvu  s c h v á l i ť   žiadosť Henriety Horváthovej bytom ul. Podhradová 
č. 206 o dlhodobý prenájom  časti pozemku  parcelu  č. CKN 3111 v k. ú. Tisovec
evidovanú ako zastavané plochy a nádvoria o celkovej výmere 10,4 m2 za účelom
vybudovania prístrešku na uskladnenie dreva za celkovú sumu 7,00 €/rok.

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci
v zmysle § 12 ods.5 Zásad hospodárenia a  nakladania s majetkom  mesta Tisovec
a  s majetkom štátu, ktorý mesto užíva   s c h v a ľ u j e   prenájom  časti pozemku
vo vlastníctve mesta v k. ú. Tisovec – parc.č. CKN 3111 evidovanú  ako zastavané
plochy a nádvoria o  celkovej  výmere  10,4 m2  pre  Henrietu Horváthovú, bytom
Podhradová 206,980 61 Tisovec za účelom vybudovania prístrešku na uskladnenie
dreva za celkovú sumu 7,00 €/rok,na dobu neurčitú,ako prípad osobitného zreteľa - 
nakoľko sa jedná o susediaci pridomový pozemok

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
9 poslancov MZ
vzdialení: JUDr.M.Keleti, M.Šlajfer

UZNESENIE MZ ČÍSLO 54/2011
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ŽIADOSŤ O ODPREDAJ POZEMKU

PRÍLOHA č. 12B

Ing. Jaroslav HECKO, predseda  komisie výstavby a rozvoja mesta – komisia 
výstavby a rozvoja mesta uznesením zo dňa 15. marca 2011 n e o d p o r ú č a
mestskému zastupiteľstvu   s c h v á l i ť  žiadosť  Petra  Vengrína  o  odpredaj  
časti pozemku  parc. č. EKN  624/22  /CKN 439/1-uvedená v žiadosti/  o celkovej
výmere 561 m2, evidovanej ako trvalé trávne porasty v k. ú. Rimavská Píla, ktorú 
má v dlhodobom prenájme. Na predmetnú časť  pozemku má od 1. 3. 2008 platnú
nájomnú zmluvu na dobu neurčitú

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

n e s c h v a ľ u j e

žiadosť Petra Vengrína, bytom Francisciho 805, 980 61 Tisovec o odpredaj
časti pozemku  parc. č. EKN  624/22  /CKN 439/1-uvedená v žiadosti/  o celkovej
výmere 561 m2, evidovanej ako trvalé trávne porasty v k. ú. Rimavská Píla, ktorú 
má v dlhodobom prenájme. Na predmetnú časť  pozemku má od 1. 3. 2008 platnú
nájomnú zmluvu na dobu neurčitú

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
9 poslancov MZ
vzdialení : JUDr.M.Keleti, M. Šlajfer

UZNESENIE MZ ČÍSLO 55/2011

NÁJOM V 30 b. j. NA ULICI JESENSKÉHO č. s. 1470 

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka  komisie sociálnych služieb a  zdravotníctva
− komisia sociálnych služieb a zdravotníctva uznesením zo dňa 10. marca 2011

odporúča mestskému zastupiteľstvu  s c h v á l i ť 
Dodatok č. 1 k nájomnej zmluve na prenájom bytu v 30 b. j. na ulici Jesenského
č. s. 1470 v Tisovci pre :
Elenu Demianovú od 1. 4. 2011 – 31. 3. 2013 – jednoizbový byt č. 12
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Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie : 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

s c h v a ľ u j e
Dodatok č. 1 k nájomnej zmluve na prenájom bytu v 30 b. j. na ulici Jesenského
č. s. 1470 v Tisovci pre :
Elenu Demianovú od 1. 4. 2011 – 31. 3. 2013 – jednoizbový byt č. 12

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
9 poslancov MZ
vzdialení: JUDr.M.Keleti, M.Šlajfer

UZNESENIE MZ ČÍSLO 56/2011

NÁJOM V 30 b. j. NA ULICI JESENSKÉHO č. s. 1470 

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka  komisie sociálnych služieb a  zdravotníctva
− komisia sociálnych služieb a zdravotníctva uznesením zo dňa 10. marca 2011

odporúča mestskému zastupiteľstvu  s c h v á l i ť 
zaradenie do XXXVII. Poradovníka na pridelenie voľných bytov v 30 b. j. na ulici
Jesenského č. s. 1470 v Tisovci :
Mgr. Hajnálku Vargovú – dvojizbový byt

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :
                              
Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

s c h v a ľ u j e

zaradiť do XXXVII. Poradovníka na pridelenie voľných bytov v 30 b. j. na ulici
Jesenského č. s. 1470 v Tisovci :
Mgr. Hajnálku Vargovú – dvojizbový byt

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
9 poslancov MZ
vzdialení : JUDr.M.Keleti, M. Šlajfer

UZNESENIE MZ ČÍSLO 57/2011
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PRENÁJOM NEBYTOVÝCH PRIESTOROV

PRÍLOHA č. 13

Ing. Róbert BUCHTA, predseda komisie podnikateľskej, CR a regionálneho rozvoja
- komisia podnikateľská, CR a regionálneho rozvoja uznesením zo dňa 9.marca 2011
odporúča mestskému zastupiteľstvu odsúhlasiť predĺženie nájomnej zmluvy zo dňa
6.júna 2008 na prenájom nebytových  priestorov v objekte MsKS na ulici Jesenského
č. s. 835 v Tisovci pre  Antona Štulajtera – TONY a to  Dodatkom č. 3 do 31.12.2011
s podmienkami komisie ekonomickej s ktorými plne súhlasíme, avšak navrhujeme 
zmeniť dobu odstránenia závad do 5 dní od jej vzniknutia. 

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

s c h v a ľ u j e

predĺženie nájomnej zmluvy na  prenájom nebytových priestorov v objekte  MsKS
na ulici Jesenského č.s.835 v Tisovci pre Antona Štulajtera – TONY Dodatkom č.3
k nájomnej zmluve v znení predloženej prílohy

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
9 poslancov MZ
vzdialení: JUDr. M.Keleti, M. Šlajfer

UZNESENIE MZ ČÍSLO 58/2011

OTVORENIE PREVÁDZKY
                                    
Ing. Róbert BUCHTA, predseda komisie podnikateľskej, CR a regionálneho rozvoja
- komisia podnikateľská, CR a regionálneho rozvoja uznesením zo dňa 9.marca 2011
odporúča mestskému zastupiteľstvu  s c h v á l i ť                                                  
otvorenie  prevádzky rozličného tovaru – spojovací a inštalačný materiál
v nebytových priestoroch objektu SMT, s. r. o.  na ul Francisciho č. s. 818 v  Tisovci,
ktorú bude prevádzkovať Marek Vraniak, bytom ul. Športová č. 1, 976 56 Pohronská
Polhora s nasledovnými otváracími hodinami :
pondelok – piatok  od 7.30 – 12.00 hod., obed,  13.00 – 17.00 hod.
sobota                    od 7.30 – 12.00 hod.
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Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie:

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

s ú h l a s í

s otvorením prevádzky rozličného tovaru – spojovací a inštalačný materiál
v nebytových priestoroch objektu SMT, s. r. o.  na ul Francisciho č. s. 818 v  Tisovci,
ktorú bude prevádzkovať Marek Vraniak, bytom ul. Športová č. 1, 976 56 Pohronská
Polhora s nasledovnými otváracími hodinami :
pondelok – piatok  od 7.30 – 12.00 hod., obed,  13.00 – 17.00 hod.
sobota                    od 7.30 – 12.00 hod.

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
9 poslancov MZ
vzdialení: JUDr.M.Keleti, M. Šlajfer

UZNESENIE MZ ČÍSLO 59/2011

STANOVISKO K UMIESTNENIU VIDEOHIER

Ing. Róbert BUCHTA, predseda komisie podnikateľskej, CR a regionálneho rozvoja
- komisia podnikateľská, CR a regionálneho rozvoja uznesením zo dňa 9.marca 2011
neodporúča mestskému zastupiteľstvu   s c h v á l i ť  vydanie súhlasného stanoviska 
k umiestneniu videohier na území mesta Tisovec v prevádzkach :

a) Reštaurácia HRADOVÁ  na ul. Štefánikovej č.s. 626, Tisovec  pre spoločnosť  AG PLAY, s.r.o., 
Záhradnícka 68, 821 08 Bratislava a spoločnosť   Slovenské Lotérie, a.s., Kopčianska 16, 851 01 
Bratislava

b) Gold Win Bar  na Námestí Dr. Vladimíra Clementisa č. 85, Tisovec pre spoločnosť JUNIOR 
GAME s.r.o., Bebravská 11, 821 07 Bratislava

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie:

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

n e s ú h l a s í
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s vydaním súhlasného stanoviska k umiestneniu videohier na území mesta Tisovec
v prevádzkach:
a) Reštaurácia HRADOVÁ  na ul. Štefánikovej č.s. 626, Tisovec  pre spoločnosť  AG PLAY, s.r.o., 
Záhradnícka 68, 821 08 Bratislava a spoločnosť   Slovenské Lotérie, a.s., Kopčianska 16, 851 01 
Bratislava

b) Gold Win Bar  na Námestí Dr. Vladimíra Clementisa č. 85, Tisovec pre spoločnosť JUNIOR 
GAME s.r.o., Bebravská 11, 821 07 Bratislava

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
9 poslancov MZ
vzdialení: JUDr. M. Keleti, M. Šlajfer

UZNESENIE MZ ČÍSLO 60/2011

PLÁN KULTÚRNO-SPOLOČENSKÝCH A ŠPORTOVÝCH AKTIVÍT

Karol HRUŠKA, predseda komisie kultúry a športu – komisia kultúry a športu 
uznesením zo dňa 15. marca 2011 s c h v á l i l a  Plán kultúrno – spoločenských
a športových podujatí v meste Tisovec na rok 2011.

PRÍLOHA č. 14   

Mgr. Irena MILECOVÁ, predsedníčka návrhovej komisie – prečítala návrh na 
uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

b e r i e   n a   v e d o m i e

Plán kultúrno-spoločenských a športových aktivít na rok 2011
MZ 31.3.2011

Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
10  poslancov MZ
vzdialený: M. Šlajfer

UZNESENIE MZ ČÍSLO 61/2011
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Z Á V E R

Program mestského zastupiteľstva  bol vyčerpaný. Primátor  mesta  poďakoval 
prítomným za účasť a zasadnutie mestského zastupiteľstva ukončil o 20.00 hod.

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ                                       Ing. Peter  M I N Á Č
   prednostka ms. úradu                                                      primátor mesta

Overovatelia :

JUDr. Mário KELETI                                       
Ing. Karol KUBÍNI    
                                        
Zapisovateľka :
Božena BRÁDŇANOVÁ


